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Ad. Frivillig avtale om klausulering av Barsetvatnet med nedslagsfelt.

Jeg vil anmerke følgende til brev datert 04.01.12.

1. Svarfrist på 3 uker i en så alvorlig sak for min næringsvirksomhet er alt for kort. Ber om at 
denne utsettes til det foreligger et skriftlig tilbud fra Bjugn Felleskommunale Vannverk.

2. Det foreligger ikke noe konkret tilbud om erstatning for ulemper av foreslått klausulering.
Et tilbud må foreligge før det kan være mulig å ta stilling til frivillighet. Det er bedre at Bjugn 
Felleskommunale Vannverk gir en rimelig god erstatning til grunneierne i stedet for å bruke 
abonnentenes innbetalinger til en kostbar ekspropriasjonsprosess.

3. Søknad om ekspropriasjon bør ikke sendes Fylkesmannen i Sør-Trøndelag slik saken står i 
dag. Offentlighetsloven har krav om at saken skal være "godt opplyst" før den behandles. Det 
er enda ikke utredet hvilke ulemper klausuleringen vil medføre for de som er berørt.

Så til "Klausuleringsbestemmelsene".

Punkt:
2.4 Nydyrking: På min eiendom er det et areal på ca 100 daa i klausuleringsområdet som 

kan dyrkes. Disse arealene ligger over 200 meter fra Barsetvatnet. Dette kan få stor 
betydning for driften av eiendommen framover hvis ikke disse arealene kan benyttes.
Jeg er gårdbruker på heltid og planlegger en større utbygging av melkeproduksjonen 
på bruket. I den forbindelse er jeg avhengig av arealer i nærheten av gården, 
fortrinnsvis eget areal.
Jeg foreslår at bestemmelsen endres til arealer som ligger nærmere enn 100 meter fra 
Barsetvatnet og 20 meter fra bekk som fører til vatnet.

2.5 Gjødsling av dyrka mark. Bjugn Fellekommunale vannverk har ikke lagt fram noen 
dokumentasjon på at min nåværende bruk av arealene har ført til problemer. Jeg mener 
derfor at de "klausuleringsbestemmelsene" som gjelder nå er tilstrekkelige. Jeg vil 
måtte brakklegge ca 90 daa fulldurka jord hvis de nye "klausuleringsbestemmelsene"
vedtas. Dette er arealer jeg er helt avhengig av i drifta. Forbud mot gjødsling vil bety 



at det ikke blir noen avling på arealene, samtidig som det blir mer ugras. Dette vil ha 
stor betydning for drift og investeringsmuligheter på mitt gårdsbruk.

2.6 Det må gå tydeligere fram hva som menes med "organisert beiting". Jeg går ut i fra at 
vanlig beiting med gårdens husdyr ikke regnes som "organisert beiting"? Til 
orientering er det krav om at storfe over 6 mnd skal ut på beite i minimum 8 uker pr år. 
Kyrne må ha beitearealene rundt driftsbygningen, mens ungdyr kan gå i 
"klausuleringsområdet".

2.8 Veier: Enkle traktorveier for å ta fram skog bør kunne tillates.

2.9 Uttransport av tømmer på isen eller ved fløting: Jeg har ca 250 dekar med produktiv 
skog som har beliggenhet ved Barsetvatnet. Det meste av dette er hogstmoden skog. 
Vanskelige terrengforhold rundt vatnet gjør at iskjøring/ tømmerfløting omtrent er
eneste framdriftsmulighet for denne skogen. Jeg har planer om å avvirke denne 
skogen i forbindelse med utbygging av fjøs mm. 
Det må klargjøres om ferdsel over vatnet er tillatt eller ikke. Det er vanskelig å 
forholde seg til den ordningen som er skissert i forslaget til 
"klausuleringsbestemmelser".
Undres også på hvorfor søknad om dispensasjon skal sendes 6 mnd ??? før transport 
skal gjennomføres. Noen få uker burde ha vært tilstrekkelig.

2.15 Fiske: Fiske i næringsøyemed bør tillates. Det kan være en fordel at fiskebestandene i 
vatnet skjøttes. Barsetvatnet har i dag en "overbefolket" bestand av røye og ørret med 
dårlig kondisjon. Så å si hele tilveksten dør og råtner i vatnet. En uttynnet fiskebestand 
som følge av aktivt fiske vil være mindre utsatt for parasitter og sykdommer.

Hilsen Lars Bugten
 Sign.

Kopi til.
Fylkesmannen i Sør-Trøndelag.


